
PROTOKÓŁ Nr 0012.3.5.2011 
z posiedzenia Komisji Edukacji 

w dniu 18 maja  2011r. 
 
 
 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia: 14.00- 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodne z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 

 
 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2010 r.  

 
• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

miasta za 2010r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
miasta za 2010 rok,  

• projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
 

4. Ocena stanu przygotowania szkół podstawowych w celu przyjęcia 
dzieci 6-letnich do szkół.  

 
5. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  
•  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

• projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
miasta dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne inne 
niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,                   

• projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

• pismo okręgowej komisji egzaminacyjnej w Jaworznie,  
• pismo Pani *** 

 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 20 kwietnia 2011 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  
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I. Wyjazd do SP nr 4 – Ocena projektu „Radosna Szkoła” 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodniczącą Komisji Edukacji - Anna 
Toborowicz. Powitała przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz 
zaproszonych gości.  
 
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Ad. 3 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2010 r.  
 

• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
miasta za 2010r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
miasta za 2010 rok,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta Dariusz 
Holesz. Poinformował, że z zakresu edukacji dochody w działach 801, 803, 854,      
i rezerwy oświatowej to 86 mln. 451 tys. zł. Subwencja wynosi 80 mln. zł                 
i wykorzystana jest w całości na zadania oświatowe. Otrzymaliśmy również 
dochody z tytułu wyżywienia w przedszkolach ponad 1 mln. zł. Grzywny, 
mandaty, kary pieniężne 28 tys. zł. Z rachunków dochodów własnych uzyskano 
ponad 34 tys. zł. Jest to ciekawa pozycja ponieważ świadczy o tym, że 
Dyrektorzy nie wykorzystali 34 tys. zł. 115 tys. otrzymaliśmy na  program 
„Radosna Szkoła”, 24 tys. zł otrzymaliśmy na projekt „Jesteśmy tacy Sami”. 
Wydatki to 111 mln. 550 tys. zł. Najwięcej to wynagrodzenia 81 mln. zł. Wydatki 
bieżące to 259 tys. zł. Wydatki majątkowe to 4 mln 598 tys. zł. Place zabaw – 80 
tys. zł.  
 
Siwiec Elżbieta 
 - Proszę o przygotowanie informacji w których placówkach oświatowych  nie 
wykorzystano środków z rachunków dochodów własnych.  
 
 

• projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw-0, wstrzymujących się – 2. 
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Ad. 4 
 
Ocena stanu przygotowania szkół podstawowych w celu przyjęcia dzieci 
6-letnich do szkół.  
 
Toborowicz Anna 
 - Proszę powiedzieć ile dzieci 6-letnich  jest zapisanych do szkół podstawowych? 
Jak wygląda infrastruktura, zajęcia pozalekcyjne (świetlica szkolna, 
klasopracownie, sale lekcyjne),  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Szanowni Państwo, ten rok szkolny jest ostatnim rokiem wyboru dla rodziców 
kiedy rodzice mogą dokonywać wyboru czy dziecko 6-letnie pójdzie do zerówki w 
przedszkolu czy też do 1 klasy w szkole podstawowej. O września 2012 roku jest 
to obowiązek. Prowadziliśmy szeroką akację promującą przyjęcie dzieci 6-letnich 
do szkół  - przedszkola w porozumieniu ze szkołami podstawowymi. W tym roku 
liczba dzieci , które pójdą do pierwszej klasy na 12 maja wynosi 132. Wiem, że 
już dziś jest o 3 osoby więcej. Liczba stale rośnie. Szkoły są przygotowane na 
przyjęcie dzieci 6-letnich. Prezydent Miasta zabezpieczył znaczne środki, aby 
przygotować klasy, aby uczyły się dzieci 6 –letnie. W materiałach macie Państwo 
wyszczególnione zaopatrzenie poszczególnych szkół dla potrzeb dzieci 6-letnich. 
Jest przygotowana kadra nauczycielska. Niektóre świetlice szkolne są 
dostosowane do potrzeb rodziców. Oceniając dzisiaj stan przygotowania 
placówek oświatowych do przyjęcia dzieci 6-letnich ogólnie mogę powiedzieć , że 
szkoły są przygotowane. Akcja promocyjna cały czas trawa.  
 
Toborowicz Anna 
 - Reforma zakłada, że klasa składać się ma z dwóch części  - części 
dydaktycznej (zajęcia, ławki, tablica) i części rekreacyjnej (dywanik, biblioteczka, 
gry dydaktyczne, pomoce dydaktyczne). Niejednokrotnie klasy są małe, i można 
zaadoptować dodatkowe pomieszczenie na salę rekreacyjną. Czy Dyrektorzy liczą 
się z tym? Czy nie zabraknie sal? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W tym roku dopuszczamy możliwość, że oddziały mogą być mniejsze. Nie 
mamy sygnałów, żeby dyrektorzy chcieli adoptować pomieszczenia na część 
rekreacyjną.  
 
Toborowicz Anna 
 - Mamy piękny  plac zabaw w SP nr 4 , kolejny plac zabaw będzie budowany w 
SP nr 15. Co z pozostałymi szkołami, które nie posiadają placu zabaw? 
 
Piksa Franciszek 
 - Nie jesteśmy w stanie wybudować we wszystkich szkołach placów zabaw. 
Koszt jednego placu zabaw to ok. 300 tys. zł W miarę możliwości systematycznie 
będziemy budować place zabaw.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Chciałam dodać, że plac zabaw jest to fantastyczna rzecz.  
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Siwiec Elżbieta 
 - W tej chwili wiemy jaki jest klucz według którego będą powstały place zabaw – 
liczba 6 –latków decyduje o tym w której szkole będzie powstawał plac zabaw. 
Co wówczas jak obligatoryjnie wszystkie 6-latki pójdą do szkoły? Jaki to będzie 
klucz? 
 
Piksa Franciszek 
 - Będzie to klucz uznaniowy. Na dzień dzisiejszy jest program rządowy „Radosna 
Szkoła” , który wyraźnie wskazywał jak powinny wyglądać place zabaw.  
 
Andrzej Pawłowski 
- Program „Radosna Szkoła” jest programem rządowym. Dostajemy wytyczne do 
których musimy się dostosować. Rząd wskazuje jakie urządzenia, w jakim 
kolorze maja być zakupione.  
 
 
Siwiec Elżbieta 
 - Czy grubość, kolor urządzenia jest jakoś uzasadniona? 
 
Pawłowski Andrzej 
 - Jest jakieś uzasadnienie. Większość producentów na rynku nie stosuje 
konkretnych wymiarów. Program „Radosna Szkoła” określa konkretne parametry.  
 
Ad. 5 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – 

Dariusz Holesz. Poinformował, że w  związku z podjęciem decyzji o realizacji 
następujących nowych przedsięwzięć wieloletnich „Rewitalizacja terenu OWN” i 
„Staż w naszym mieście”, przeniesieniu niewykorzystanych środków z 2010 roku 
na 2011 rok w realizowanych przedsięwzięciach „Sieć Inkubatorów Społecznej 
Przedsiębiorczości” i „Global Citizens, save recources and stop the climate 
change” oraz wystąpieniu wolnych środków na zadaniu związanym z budową 
Drogi Głównej Południowej istnieje konieczność aktualizacji informacji zawartych 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011 – 
2043.  Wobec powyższego wprowadza się następujące zmiany: 

1. w załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na lata 2011-2043, w tym prognoza kwoty długu oraz relacja wynikająca z art. 
243 ustawy o finansach publicznych”:  

- zwiększa się w 2011 roku o kwotę 220 175 zł i w 2012 roku o kwotę 83 559 
zł w wierszu nr 2 pkt f wartość „przedsięwzięć wieloletnich dotyczących zadań 
związanych z programami finansowanymi z udziałem środków, o których 
mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, zgodnie z 
załącznikiem nr 4 pkt. I”,  
- zmniejsza się w 2011 roku w wierszu nr 10 pkt b o kwotę 320 776 zł 
wartość „przedsięwzięć wieloletnich dotyczących zadań związanych z 
programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 
ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, zgodnie z załącznikiem nr 4 
pkt. II”, 
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-zwiększa się w 2011 roku o kwotę 100 000 zł i w 2012 roku o kwotę 
200 000 zł w wierszu nr 10 pkt c wartość „przedsięwzięć wieloletnich 
dotyczących programów i zadań majątkowych”, 
2. w załączniku nr 2 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących 

programów i zadań majątkowych” wprowadza się nowe przedsięwzięcie 
wieloletnie pod nazwą „Rewitalizacja terenu OWN” w wysokości: 2011 r. 100 000 
zł, a w 2012 r. 200 000 zł. Limit zobowiązań na to zadanie wynosi 300 000 zł,  
W związku z tymi zmianami w załączniku nr 3 „Razem limity wydatków na lata 
2011-2014” wynoszą 47 618 460 zł, a „Limit zobowiązań”  46 574 628 zł,  
3. W załączniku nr 3 ”Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących zadań 
związanych z programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa 
w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych” w następujący 
sposób: 

- w punkcie I.4  w bieżącym  przedsięwzięciu wieloletnim pn. „Sieć Inkubatorów 
Społecznej Przedsiębiorczości” zwiększyć w 2011 roku limit wydatków 
planowanych do poniesienia ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej  o kwotę 18 030 zł oraz zwiększyć limit wydatków planowanych do 
poniesienia ze środków stanowiących dotację z budżetu państwa o kwotę 3 181 
zł. Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe”  w zakresie wydatków 
bieżących na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w wysokości 437 185 zł, a 
limit  zobowiązań wyniesie 252 529 zł. Powyższa zmiana spowodowana jest 
zwiększeniem planu  wydatków ustalonego na 2011 rok  o niewykorzystane 
środki z 2010 roku, co pozwoli na pełną realizację budżetu projektu, a zarazem  
całkowite wykorzystanie dofinansowania.  
- w punkcie I.7  wprowadza się nowe bieżące   przedsięwzięcie wieloletnie pn. 
„Staż w naszym mieście” przez co zwiększa się limit wydatków planowanych do 
poniesienia: 

 w 2011 roku o 160 702 zł ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej oraz o 28 359 zł ze środków pochodzących z budżetu państwa. 
Plan wydatków na 2011 rok  wyniesie                     189 061 zł. 

 w  2012 roku  o 71 025 zł ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej oraz o 12 534 zł ze środków pochodzących z budżetu państwa. 
Plan wydatków na 2012 rok                           wyniesie  83 559 zł.    

Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe”  w zakresie wydatków bieżących 
na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w wysokości 272 620 zł, a limit 
zobowiązań wyniesie 272 620 zł. 
- w punkcie I.9  w bieżącym  przedsięwzięciu wieloletnim pn. „Global Citizens, 
save recources and stop the climate change” zwiększyć w 2011 roku limit 
wydatków planowanych do poniesienia ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej  o kwotę 9 903 zł . 
Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe”  w zakresie wydatków bieżących 
na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w wysokości 80 160 zł, a limit  
zobowiązań wyniesie 0 zł. 
Powyższa zmiana spowodowana jest zwiększeniem planu  wydatków ustalonego 
na 2011 rok  o niewykorzystane środki z 2010 roku, co pozwoli na pełną 
realizację budżetu projektu, a zarazem  całkowite wykorzystanie dofinansowania.  
- w punkcie II.1  w majątkowym przedsięwzięciu wieloletnim pn. „ Budowa Drogi 
Głównej Południowej na odcinku od DW 933 – ul. Pszczyńskiej w Jastrzębiu 
Zdroju do węzła autostrady A1 w Mszanie – etap I” zmniejszyć  w 2011 roku  
limit wydatków planowanych do poniesienia ze środków własnych  Miasta 
520 776 zł oraz zwiększyć  o kwotę 200 000 zł ze środków pochodzących z  
dotacji przyznanej przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego  
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stanowiącej dofinansowanie w ramach  wkładu krajowego do  wyżej 
wymienionego przedsięwzięcia. Plan wydatków na 2011 rok z uwzględnieniem 
powyższej zmiany wyniesie 34 016 644 zł. Wobec powyższego  „Łączne nakłady 
finansowe”  na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w wysokości 72 046 223 
zł, a limit  zobowiązań wyniesie 16 711 754 zł.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw-0, wstrzymujących się – 1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw-0, wstrzymujących się – 1. 
 

 
• projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

miasta dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne inne 
niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania,        

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił p.o Naczelnika Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że w związku ze zmianą ustawy z 
dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r.  nr 256 , poz.2572 
z późn. zm.) wprowadza się uchwałę w sprawie: w sprawie trybu udzielania  i 
rozliczania dotacji z budżetu miasta dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, 
szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
Określono wysokość dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, szkół  i 
placówek, wprowadzono rozliczenie dotacji wydatkami bieżącymi a także tryb i 
zakres kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji. Celem uchwały jest 
skuteczne rozliczanie szkół  niepublicznych . Do tej pory nie było skutecznych 
narzędzi , aby szkołę rozliczyć.  
 
Toborowicz Anna 
 - Jest dużo szkół niepublicznych w mieście, czy możemy zakażać tworzenia tego 
typu szkół? 
 
Pawłowski Andrzej 
 - Nie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw-0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił p.o Naczelnika Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że Pomoc materialna jest udzielana 
uczniom w celu zmniejszenia różnic w dostępie do edukacji, umożliwienia 
pokonywania barier dostępu do edukacji wynikających z trudnej sytuacji 
materialnej ucznia, a także wspierania edukacji uczniów zdolnych. Pomoc 
materialna ma charakter socjalny i może być udzielona w formie: 

-stypendium szkolnego, które może otrzymać uczeń znajdujący się w trudnej 
sytuacji materialnej, wynikającej z niskich dochodów na osobę w rodzinie, w 
szczególności gdy w rodzinie tej występuje: bezrobocie, niepełnosprawność, 
ciężka lub długotrwała choroba, wielodzietność, brak umiejętności wypełniania 
funkcji opiekuńczo-wychowawczych, alkoholizm lub narkomania, a także gdy 
rodzina jest niepełna lub wystąpiło zdarzenie losowe, 

- zasiłku szkolnego, który może być przyznany uczniowi znajdującemu się 
przejściowo w trudnej sytuacji materialnej z powodu zdarzenia losowego. 
Zgodnie z art. 90f ustawy o systemie oświaty „rada gminy uchwala regulamin 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie gminy, kierując się celami pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym, w którym określa w szczególności: sposób ustalania 
wysokości stypendium szkolnego w zależności od sytuacji materialnej uczniów i      
i ch rodzin oraz innych okoliczności, o których mowa w art. 90d ust. 1ustawy o 
systemie oświaty, - formy, w jakich udziela się stypendium szkolnego w 
zależności od potrzeb uczniów zamieszkałych: na terenie gminy; 

- tryb i sposób udzielania stypendium szkolnego; 
- tryb i sposób udzielania zasiłku szkolnego w zależności od zdarzenia losowego. 
Udzielanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym jest zadaniem 

własnym gminy. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw-0, wstrzymujących się – 0. 
 

• pismo okręgowej komisji egzaminacyjnej w Jaworznie,  
 
 

Przewodniczącą Komisji Edukacji zapoznała członków komisji z treścią 
pisma.  

 
 
• pismo Pani *** 

 
Przewodniczącą Komisji Edukacji zapoznała członków komisji z treścią 
pisma. Komisja postanowiła skierować pismo do Pana Prezydenta.  
 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
Piksa Franciszek 
 - Szanowni Państwo do  PP nr 15 zostało przyjętych 3 latków – 25,                  
4 latków  - 25, dzieci 5 letnich  - 44, 6 letnich  - 56. W sumie jest ok. 150 dzieci. 
Przedszkole ma miejsc na 120. Oczekujących dzieci 3 letnich jest 34, dzieci                  
4 letnich-15. Obowiązek przedszkolny dzieci 5 letnich spowodował , że 
musieliśmy przyjąć 44 dzieci 5 letnich. W sumie oczekujących w mieście jest 624 
dzieci. Jest to wina ustawy a  nie samorządów.  
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Toborowicz Anna 
 - Cieszę się , że w tym roku zostało otwartych dodatkowo 6 oddziałów. Panie 
Prezydencie składałam interpelację dotyczącą zatrudnienia logopedów w 
przedszkolach ze względu na wady wymowy u dzieci. Otrzymałam odpowiedź, że 
Dyrektorzy w przedszkolach  w arkuszach organizacyjnych  zaplanowali zajęcia z 
logopedami. Do 31 maja arkusze będą analizowane i zatwierdzane. Czy jest 
jakaś szansa na zatrudnienie logopedów?  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Dyrektorzy zgodnie z rozporządzeniami w sprawie udzielania pomocy 
psychologiczno –pedagogicznej w placówkach masowych (szkoły i przedszkola) 
dla dzieci z orzeczeniami dokształcania specjalnego zaplanowali w projektach 
organizacyjnych etaty dla pedagogów i psychologów. Jeżeli będziemy mieli pełną 
analizę wszystkich projektów organizacyjnych na posiedzeniu Prezydenta Miasta 
przedstawimy jak to wygląda  w skali miasta i jaki będzie koszt. Jeżeli chodzi o 
Centrum Rozwoju Edukacji to jest to projekt systemowy. Ministerstwo zakłada, 
ze wszystkie Gminy przystąpią do projektu ponieważ od 2016 r. prowadzenie 
tych ośrodków będzie zadaniem własnym Gminy. Jako osobę koordynującą 
projekt wskazaliśmy Panią Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. W tej 
chwili trwają spotkania organizacyjne.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Cieszę się, że 10 szkół otrzymało tablice interakcyjne. Chciałam zapytać, czy 
szkoły gimnazjalne i podstawowe otrzymają tablice? 
 
Piksa Franciszek 
 - Jeszcze nie rozmawialiśmy na temat Budżetu 2012 r. 1 tablica to jest koszt       
16 tys. zł.  
 
Ad. 7 
 
Protokół został przyjęty głosami :za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
 
Ad. 8 
 
Przewodnicząca Komisji Anna Toborowicz podziękowała wszystkim za przybycie 
po czym zakończyła posiedzenie.  
 
 
I. Wyjazd do SP nr 4 – Ocena projektu „Radosna Szkoła” 
 
Po posiedzeniu komisji w Urzędzie Miasta Komisja dokonała wizytacji placu 
zabaw w ramach projektu „Radosna Szkoła”. Dyrektor Szkoły poinformowała 
Komisję, że plac jest ogólnodostępny. Komisja obejrzała szkołę m.in. sale do 
zajęć dydaktycznych oraz salę  komputerową sfinansowaną przez Rade 
Rodziców.  
 

 
Protokołowała                Przewodniczącą Komisji 
Monika Dulewicz       Edukacji 
        Anna Toborowicz  


